
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van 

mevrouw M. Goodijk (Student en Stad), de heren R. Heiner (VVD) en T. van Zoelen 

(Partij voor de Dieren) en mevrouw E. Armut (CDA) over veiligheid Diepenring. De 

brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

De beantwoording van de vragen:  

 

1. Is het college bekend met het ‘exitprobleem’, zoals professionals het noemen? 

Zo ja, wat is momenteel het beleid hieromtrent? 

a. Is het college het met ons eens dat het vallen in de Diepenring of andere 

wateren de afgelopen jaren te veel slachtoffers heeft gemaakt? 

b. Is het college het met ons eens dat, naast de paar trappetjes bij bruggen, 

de kades van onze Diepenring onvoldoende houvast en 

uitklimmogelijkheden bieden? Zo nee, waarom niet? 

 

We zijn bekend met deze problematiek in het algemeen en zijn van mening dat elk 

slachtoffer één te veel is. Juist daarom hebben we in het verleden (2008) onderzocht of 

we extra maatregelen moesten nemen. Uit het onderzoek is gebleken dat er in de directe 

omgeving van bruggen voldoende leuningen zijn om te voorkomen dat mensen in het 

water vallen.  

Toch hebben we destijds besloten om extra veiligheidsmaatregelen te nemen en hebben 

we daarom 22 extra uitklimmogelijkheden bij de bruggen gerealiseerd. We zullen 

onderzoeken of de toen genomen maatregelen nog steeds voldoende zijn.  
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2. Ziet het college de importantie in van het vinden van een oplossing voor het 

‘exitprobleem’ om fatale ongelukken zoveel mogelijk te voorkomen? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Ja, samen met de bovengenoemde fracties vinden we het belangrijk om de veiligheid 

van onze inwoners te waarborgen.   

 

3. Ziet het college, net als de gemeente Amsterdam, heil in (een van) de 

bovengenoemde oplossingen? Zo nee, waarom niet? 

 

Zie ons antwoord bij vraag 4.  

 

4. Is het college bereidt om (opnieuw) te onderzoeken welke oplossingen het 

‘exitprobleem’ in Groningen kunnen verkleinen? Zo nee, waarom niet?  

 

Voor iemand die in het water valt, is het belangrijk om te weten dat er 

uitklimmogelijkheden zijn en waar deze precies zijn. Daarom vinden we het belangrijk 

om daar goed over te communiceren. We zijn uiteraard bereid om te onderzoeken of en 

zo ja welke aanvullende maatregelen nog kunnen worden genomen om de zichtbaarheid 

van de huidige voorzieningen (bijv. door lichtreflectoren) te vergroten. Tevens zullen 

we onderzoeken of de maatregelen die de gemeente Amsterdam heeft genomen ook 

voor de Diepenring passend zijn.  

 

5. Is het college het met ons eens dat het verhelpen van het ‘exitprobleem’ op een 

esthetische manier kan, zodat we de veiligheid van de Diepenring vergroten 

zonder de monumentale kademuren te veel aan te tasten?  

 

Bij de herinrichting houden we hier rekening mee en bezien we de mogelijkheden 

voor het vergroten van de veiligheid. Tevens zullen we onderzoeken of we ook 

uitklimmogelijkheden bij de woonboten kunnen realiseren.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


